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پولادگر: منتظر صدور مجوز برای شروع مسابقات هستیم

سیدمحمد پولادگر، رئیس فدراسیون تکواندو در گفت وگو با ایسنا، درباره زمان از سرگیری اردوی ملی پوشان تکواندو پس از تعطیلی 

چندماهه به دلیل شیوع ویروس کرونا، اظهار کرد: »با توجه به شیوع ویروس کرونا و از آنجا که تکواندو رشته ای خاص است و بچه ها 

به صورت رودررو با هم مبارزه می کنند، هنوز مجوز از سرگیری تمرینات مان را نگرفته ایم و همه چیز به تعطیلی کشیده شده است. 

منتظر مجوز از سرگیری اردوهایمان هستیم و امیدوارم هرچه زودتر شاهد آغاز تمرینات و مسابقات باشیم. با آغاز فعالیت رشته هایی 

مثل تکواندو، کشتی و کاراته هنوز موافقت نشده و امیدوارم هرچه زودتر تکواندو مجوزهای لازم برای برگزاری اردوهای متمرکز را 

دریافت کند. ما هم درخواست داریم با آغاز اردوی تکواندوکاران موافقت شود و قطعا تمهیدات لازم برای جلوگیری از بروز مشکل 

اندیشیده خواهد شد.« وی با تاکید بر اهمیت حضور تکواندوکاران و مخصوصا نفرات المپیکی در اردوها و تمرین زیرنظر کادرفنی 

تیم ملی، گفت: »بچه ها چندماهی است با توجه به وضعیت به وجودآمده به صورت انفرادی و در خارج از محل اردوها، تمرینات شان 

را پیگیری می کنند اما تمرین به صورت انفرادی با تمرین در اردو تفاوت زیادی دارد و می تواند بر آمادگی روحی و بدنی آنها تاثیرگذار 

باشد.« پولادگر خاطرنشان کرد: »قطعا در اردو می توانیم نفرات مان را از هر نظر و با رعایت پروتکل های بهداشتی تحت نظر داشته 

باشـــیم تا مشکلی برایشـــان به وجود نیاید، اما در فضای بیرون از اردو ممکن است خطرات مربوط به کرونا بیشتر باشد.« رئیس 

فدراسیون تکواندو در پایان گفت: »وضعیت برگزاری المپیک مشخص نیست اما باید آمادگی لازم را داشته باشیم تا از رقبا عقب 

نیفتیم. می توان با تدابیر ویژه تمرینات را آغاز کرد تا ملی پوشان تا حد امکان به روال قبلی تمرینات بازگردند.«

چرخه انتخابی مربیان در فدراسیون کشتی

درحالی کـه قـرار اسـت چرخـه انتخابـی تیم هـای ملـی کشـتی در سـال المپیک اجرایی شـود، چرخه انتخابـی مربیان ملی 

و داوران نیـز درحـال نهایـی شـدن اسـت. پیـش از ایـن فدراسـیون کشـتی قصـد داشـت چرخه تنظیم شـده بـرای انتخابی 

تیم هـای ملـی کشـتی آزاد و فرنگـی را بعـد از المپیـک 2020 توکیـو اجرایـی کنـد کـه تعویـق یک سـاله بازی هـای المپیک 

به دلیـل کرونـا باعـث شـد چرخـه انتخابـی تیم هـای ملـی نیـز در سـال جـاری اجرایـی شـود. با توجـه به جلسـات متعددی 

که در این خصوص فدراسـیون کشـتی با سـرمربیان تیم های ملی و کارشناسـان کشـتی داشـته، قرار اسـت اسـتارت چرخه 

از آبان مـاه و مسـابقات قهرمـان کشـوری زده شـود. در همیـن راسـتا انسـتیتو کشـتی درحـال نهایـی کردن چرخـه انتخابی 

مربیـان تیـم ملـی و داوران اسـت کـه ایـن هـم قـرار اسـت روالی را کـه درمورد چرخـه انتخابی تیم ملی طی شـد، برای نهایی 

شـدن و عرضـه بـه جامعـه کشـتی و اجـرای آن، طـی کنـد. همان طـور که پیش از ایـن بارها درمورد چرخـه انتخابی تیم های 

ملـی گفتـه شـد، ایـن طرح هـا از سـال ها قبـل توسـط حسـن یوسفی افشـار، مربـی سـازنده کشـتی فرنگی طراحی شـده و 

حـالا بـرای اجـرا در دسـت بررسـی اسـت. بـه نظر می رسـد در چرخه انتخابـی مربیان تیم ملی، لیسـتی پرتعـداد از مربیانی 

کـه فاکتورهـای لازم در زمینـه مربیگـری و امتیـازات لازم بـرای قـرار گرفتـن در ایـن لیسـت را دریافـت کرده انـد، در اختیـار 

سـرمربیان تیم هـای ملـی قـرار بگیـرد تـا کادرفنـی خـود را از بیـن آنهـا انتخـاب کنند. شـاید در ایـن بین مربـی درمورد یکی 

از اعضـای کادرفنـی اش دسـتش بـاز باشـد تـا جـدا از این فرآینـد انتخاب کند. 

  گفت وگو

آخرین دیدارهای لیگ قهرمانان اروپا در این فصل روز 12 

مارس برگزار شـــد و پس از آن یوفا تصمیم گرفت به دلیل 

شـــیوع کرونا و خطراتی که بازیکنان و ســـایر افراد درگیر 

را تهدید می کرد درنهایت مســـابقات را به تعویق بیندازد. 

اتحادیـــه فوتبال اروپا پس از آن از اعضای خود خواســـت 

تکلیف ادامه مســـابقات داخلی خود را مشخص کنند و تا 

پیش از مردادماه این رقابت ها را به پایان برسانند تا فرصت 

کافی برای انجام ادامـــه لیگ قهرمانان در این ماه فراهم 

شـــود. حالا نشریه بیلد آلمان خبر از احتمال برگزاری این 

تورنمنت به صورت متمرکز و فشـــرده داده تا هرچه زودتر 

تکلیف قهرمان آن مشخص شود. به نوشته این نشریه، یوفا 

تا دو هفته دیگر برنامه کامل مسابقات را اعلام خواهد کرد و 

یکی از دو شهر لیسبون یا فرانکفورت به عنوان میزبان های 

احتمالی این مسابقات مدنظر هستند. 

 برتری لیسبون نسبت به فرانکفورت

گفته می شود لیسبون شانس بالاتری برای انتخاب دارد، 

چراکه دارای دو ورزشـــگاه مدرن است که تنها 5 کیلومتر 

با هم فاصله دارند و ایـــن می تواند مزیت خوبی برای این 

شهر باشد تا بتواند میزبان ادامه رقابت های لیگ قهرمانان 

اروپا باشد. همچنین حذف تمامی تیم های پرتغالی از این 

تورنمنت دلیل مهم دیگری است تا این شهر از شانس بالایی 

برای انتخاب برخوردار باشد. به این ترتیب لیسبون به عنوان 

زمینی بی طرف می توانـــد پذیرای تیم های حاضر در این 

تورنمنت باشد تا بخش باقی مانده مرحله یک هشتم نهایی 

و همچنین مراحل پایانی در آنجا انجام شـــود. فرانکفورت 

هم دارای امکانات مناســـب و ورزشـــگاه های خوبی برای 

انجام این مســـابقات در بالاترین سطح است اما انتخاب 

این شهر می تواند مزیتی نسبی برای بایرن مونیخ باشد تا 

ادامه مسابقات را در کشور خودش دنبال کند. 

نونو گومز، اسطوره فوتبال پرتغال نیز با حمایت از میزبانی 

لیسبون معتقد است این شهر می تواند در بهترین شرایط از 

تیم های حاضر در لیگ قهرمانان پذیرایی کند. او می گوید: 

»این اتفاق برای ما پرتغالی ها قطعا بسیار خوب است. پس 

از جلسات زیادی که یوفا برگزار کرد درنهایت به این نتیجه 

رسید که انجام بازی ها به صورت متمرکز مزیت های بیشتری 

دارد و از مسافرت های بی مورد و جابه جایی های زیاد تیم ها 

کـــه خطر ابتلا به بیماری را افزایـــش می دهد، جلوگیری 

می کند. لیسبون گزینه بسیار خوبی است. هنوز مشخص 

نیســـت آیا دیدار فینال هم قرار است در همین جا برگزار 

شـــود یا برای آن مسابقه شهری جداگانه معرفی می شود. 

بررسی های زیادی برای انتخاب شهر میزبان صورت گرفته 

و به این نتیجه رســـیده اند که لیسبون می تواند میزبانی 

مناسبی در این تورنمنت داشته باشد. خوشحالم که بالاخره 

به این نتیجه رســـیدند و راه حلی برای ادامه تورنمنت پیدا 

کردند. بسیاری از مردم منتظر شروع دوباره این رقابت ها 

هستند و برای تماشای آن لحظه شماری می کنند.«

 تلاش مادرید برای میزبانی فینال

پیـش از تعویـق مسـابقات چهـار تیـم آتالانتـا، لایپزیـگ، 

اتلتیکومادریـد و پاری سـن ژرمن جـواز حضـور در جمـع 

8 تیـم پایانـی را کسـب کـرده بودنـد. از مرحله یک هشـتم 

نهایـی تنهـا 4 مسـابقه برگشـت تیم هـا باقـی مانـده کـه 

شـامل دیدارهـای یوونتوس– لیون )یـووه در دیدار رفت با 

یک گل پیروز شـده اسـت(، منچسترسـیتی– رئال مادرید 

)دیـدار رفـت 2 بـر یـک بـه سـود سـیتی خاتمـه یافتـه(، 

بایرن  مونیخ– چلسـی )بازی رفت را بایرن با سـه گل برده( 

و بارسـلونا – ناپولـی )تسـاوی یـک– یـک در بـازی رفـت( 

می شـود. دیـدار نهایـی ایـن تورنمنـت قرار بود امسـال در 

شـهر اسـتانبول ترکیـه برگـزار شـود امـا یوفـا میزبانـی این 

شـهر را از ایـن تیـم گرفتـه و هنـوز مشـخص نیسـت که این 

دیـدار حسـاس در کـدام ورزشـگاه انجـام خواهد شـد. 

مادرید یکی از گزینه های این دیدار اســـت و روز گذشته 

شهردار این شهر نیز خواستار اعطای میزبانی به این شهر 

شـــد. »خوزه لوئیز مارتینزآلمیدا« از تلاش این شهر برای 

کسب میزبانی فینال خبر داد و خود او هم به شدت به دنبال 

این موضوع است. به عقیده او این اقدام می تواند پیامی به 

تمام دنیا باشد که پس از شیوع گسترده کرونا در اسپانیا و 

مادرید، این شهر حالا به روند عادی برگشته و می تواند از 

تورنمنـــت مهمی چون لیگ قهرمانان نیز میزبانی کند. او 

می گوید: »این خبر بسیار خوبی برای شهر مادرید است. 

میزبانـــی از یک تورنمنت بین المللی همچون فینال لیگ 

قهرمانان می تواند اهمیت بســـیار زیـــادی برای پایتخت 

اسپانیا داشته باشد. همچنین می تواند این نکته را نشان 

دهد که پس از وضعیتی که در هفته های اخیر داشـــته ایم 

خیلی زود توانسته ایم به شرایط خوب برگردیم.«

آلمیدا با اشـــاره به این موضوع که شـــهر حالا در شرایط 

خوبی قرار دارد و تمام اقدامات لازم برای شروع روال عادی 

زندگی در مادرید طی شده است، افزود: »من کاملا از این 

پیشنهاد حمایت می کنم و دوست دارم میزبانی فینال این 

دوره در شهر ما برگزار شود. امکانات بسیار خوبی در شهر 

داریم و کاملا آماده ایم تا این مسابقات را در بهترین سطح 

میزبانی کنیم. روزهای ســـختی را پشت سر گذاشته ایم و 

پس از این وضعیت دراماتیک می خواهیم به همه نشـــان 

دهیم که مشکلات را پشت سر گذاشته ایم.«

اسپانیا یکی از کشورهایی بود که به شدت با کرونا درگیر شد 

و آمار مبتلایان و کشته شدگان زیادی را در بین کشورهای 

اروپایی به ثبت رساند. پس از کنترل این بیماری، حالا برای 

بازگشـــت لالیگا هم برنامه ریزی های لازم صورت گرفته و 

به زودی ادامه این مســـابقات نیز انجام خواهد شد. به این 

ترتیب به نظر نمی رســـد میزبانی فینال لیگ قهرمانان نیز 

برای مادرید چندان مشکل ساز باشد و خطری دو تیم حاضر 

در دیدار نهایی را تهدید کند. 

 تاثیر غیبت هواداران

برگزاری مســـابقات بدون تماشـــاگر و پشت درهای بسته 

دیگر دغدغه ســـران یوفاست که مطمئنا باعث افت کیفی 

بازی ها و همچنین کاهش جذابیـــت بصری این دیدارها 

خواهد شد. در سایر لیگ ها هم چنین شرایطی وجود دارد 

و بوندس لیگا که چند هفته از شروع آن سپری شده، نشان 

داده کـــه در غیاب هواداران جذابیت قبل را ندارد. در لیگ 

برتر انگلیس و همچنین لیگ قهرمانان اما این موضوع بیشتر 

نمود پیدا می کند. غیبت هواداران پرشـــور تیم ها حتی در 

نتیجه مسابقات نیز تاثیرگذار خواهد بود و امتیاز میزبانی 

تا حد زیادی ارزش خود را از دســـت می دهد. آرسن ونگر، 

سرمربی سابق آرسنال معتقد است این اتفاق باعث می شود 

مسابقات از نظر کیفیت فنی نیز دچار افت شوند. این مربی 

فرانسوی می گوید: »اتفاقی که به خصوص فوتبال انگلیس 

را منحصربه فرد کرده اســـت، واکنش های هواداران پس از 

لحظات حســـاس بازی است. به نظر من آنها در این زمینه 

بهترین هستند و شور و هیجان زیادی را به مسابقات تزریق 

می کنند. با غیبت هواداران بخش زیادی از این جذابیت از 

بیـــن می رود و این روی کیفیت بازی ها تاثیر زیادی خواهد 

داشت. نباید انتظار داشته باشیم که فوتبال بدون تماشاگر 

هماننـــد دوران قبل از کرونا باشـــد و تفاوت های عمده ای 

خواهد داشـــت. بازیکنان و تماشاگران حاضر در ورزشگاه 

دو بخش اصلی فوتبال هستند و وقتی شما تنها بخش اول 

را دارید مســـلما قسمتی از هیجان و زیبایی این ورزش را از 

دست خواهید داد.«
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شرایطورزشکارانراتحتتاثیرقراردهد.درخصوص

ایـنمـوارددیـروزفرصتـیدسـتدادتـابـاذبیحاللـه

پورشـیب،کاراتهکایملیپوشکشـورمانوعضوتیم

دانشـگاهآزاداسـامیهمکامشـویمکهماحصلآن

رادرزیـرمیخوانیـد.

احتمالااینروزهابیشازهرزماندیگریالمپیک

ذهنترابهخودمشغولکردهاست.

قطعا همین طور است، اما بیش از المپیک این ویروس 

کروناست که ذهن من و همه مردم دنیا را مشغول کرده و 

واقعا در این شرایط اولویت من بهبود شرایط کنونی این 

ویروس و بازگشت خنده، تفریح و زندگی بی استرس به 

خانه های مردم کشورم است. 

توبهعنوانیکورزشکارحرفهایکهشانسالمپیکهم

داردروزهایقرنطینهراچگونهسپریکردی؟

 من هم مثل تمامی ورزشکاران در خانه و به صورت اختصاصی 

تمرینات ویژه ای را پشت سر گذاشتم، البته این تمرینات 

کافی نبود اما از هیچی بهتر بود و کمک کرد از فرم ایده آل 

بدنی خارج نشوم. 

امانمیتوانکتمانکردکهاینروزهایقرنطینهبه

ورزشکارانحرفهایلطمهزدهاست.

به کل جامعه لطمه زده و واقعا خیلی از افراد و مشاغل هستند 

که مثل ورزشکاران حرفه ای تحت تاثیر این ویروس قرار دارند 

و حتی می بینیم ورزشکاران آماتور که هفته ای یک تا 2 

جلسه برای سلامتی شان هم تمرین می کردند از این حیث 

دچار لطمه شده اند و ما که باید هر روز تمرینات فشرده ای 

را پشت سر بگذاریم و در شرایط مسابقه قرار داشته باشیم 

که جای خود را داریم و قطعا از حضور این ویروس منحوس 

متضرر شده ایم. 

باایناوصاففکرمیکنیدشاهدیکالمپیکضعیف

نسبتبهادوارقبلترباشیم؟

قطعا همین طور است، چراکه همه ورزشکاران برای برگزاری 

المپیک در سال 2020 برنامه ریزی کرده بودند و هدف گذاری 

این گونه بوده که در این زمان بازیکنان در بهترین شرایط آمادگی 

قرار بگیرند و حالا با تعویق این رقابت ها کمی برنامه ریزی ها به 

هم می ریزد و مشکلاتی را ایجاد می کند. البته این مشکلات 

برای ورزشکاران تمام دنیا به صورت یکسان وجود دارد و ما با 

کمک هایی که کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش و جوانان 

به ورزشکاران می کنند، می توانیم یک حضور خوب و درخور 

شأن نام ایران در المپیک داشته باشیم. فقط امیدوارم المپیک 

برگزار شود و اتفاقات بدتری در پیش نباشد. 

شنیدهمیشودکهکمیتهملیالمپیککمکهایمالی

خودرابهورزشکارانمتوقفکردهاست.اینموضوع

صحتدارد؟

ما یک سری پاداش ها و جوایز نقدی از کمیته دریافت کرده ایم 

و مورد حمایت قرار داریم. البته در این 2، 3 ماه اخیر نبوده ولی 

قطعا در آینده ادامه پیدا می کند. باید از حمایت های مدیران 

ورزش از تمامی ورزشکاران و ورزش کاراته تشکر کنم، آنها طوری 

ما را حمایت کردند که جای هیچ کمبودی را احساس نکردیم. 

شرایطراهیابیخودتبهالمپیکبهچهشکلاست؟

تا چند ماه آینده تمامی مسابقات برون مرزی تعطیل است و 

مشخص نیست که اصلا رقابت های انتخابی المپیک برگزار 

شود یا نه، اما اگر همه چیز طبق برنامه پیش برود، بازی ها از 

آبان ماه آغاز می شود و باید در مسابقات قهرمانی اروپا و پس 

از آن لیگ جهانی مراکش حضور پیدا کنیم که مدال های این 

رقابت ها می تواند به حضور ورزشکاران در المپیک کمک کند. 

توعضوتیمدانشگاهآزاداسامیهمهستی.حضور

لشگریرابهعنوانرئیستربیتبدنیدانشگاهآزاد

اسامیچگونهارزیابیمیکنی؟

لشگری را جامعه ورزش و به خصوص رزمی ها خیلی خوب 

می شناسند و از نظر من که ایشان را 14، 15 سال است 

می شناسم، او لایق بهترین هاست و واقعا از خوبی ها و مدیریت 

ایشان هرچه بگویم، کم گفته ام. فکر می کنم حضورشان 

در دانشگاه آزاد اسلامی مثبت خواهد بود و البته جا دارد از 

زحمات جوانمرد هم قدردانی کنم و برایشان آرزوی موفقیت 

داشته باشم. 

ایدههایجدیدبرایادامهدیدارهایاینفصللیگقهرماناناروپا

 متمرکز در لیسبون

پورشیبدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:حضورلشگریبرایورزشدانشگاهآزاداسامیمثبتاست

برای المپیکی شدن منتظر رفتن کرونا هستم

 طباطبایی: لیگ بسکتبال از شهریور 
آغاز می شود

رامین طباطبایی، رئیس فدراسیون بسکتبال درخصوص برگزاری لیگ 

بسکتبال اظهار داشت: »جلساتی با کارشناسان داشته ایم و کارگروه هایی 

را تشکیل داده ایم تا برای فصل جدید برنامه ریزی کنیم. از تیرماه فراخوان 

خواهیم گذاشت برای باشگاه تا از آن زمان تمرینات را شروع کنند و در 

شهریور بازی های لیگ را آغاز کنیم.« 

وی افزود: »در جلســـه با مدیران باشگاه ها بررسی کرده و تمهیدات لازم 

برای برگزاری مســـابقات را فراهم می کنیم. رشـــته بسکتبال در سالن 

برگزار می شود و با دعوت از کارشناسان بررسی می کنیم که چگونه این 

مسابقات را برگزار کنیم.« 

رئیس فدراسیون بسکتبال در رابطه با تغییر در کادرفنی تیم ملی گفت: 

»تیم ملی فعلا تغییری نخواهد داشت، منتظر زمان بندی شروع مسابقات 

از سوی فدراسیون جهانی و آسیا هستیم.« 

طباطبایی درخصوص سرپرستی دبیری فدراسیون بسکتبال عنوان کرد: 

»منتظر هستیم و به محض امضای حکم دبیرکلی از سوی وزارت ورزش، 

وی فقط به عنـــوان دبیرکل فعالیت خواهد کرد و برای هیات تهران یک 

نفر را مشخص خواهیم کرد.« 

لیگ تنیس روی میز مردان برگزار می شود
رقابت هـــای مرحله پلی آف لیگ برتر تنیس روی میز مردان قرار اســـت 

پس از اجرای مقدماتی پروتکل های بهداشـــتی اعلام شـــده و تغییر در 

ارنج مسابقات برگزار شود. 

فدراســـیون تنیس روی میـــز موارد مهم و ضـــروری درخصوص اجرای 

پروتکل های بهداشـــتی را به تیم ها اعلام کرده اســـت که مهم ترین آنها 

گرفتن تست کرونا، تکمیل فرم غربالگری و تب سنجی برای کلیه اعضای 

تیم است که تیم ها باید این موارد را تا پایان خردادماه به فدراسیون تنیس 

روی میز تحویل بدهند. 

مرحله پلی آف لیگ برتر قرار اســـت درحالی برگزار شود که حضور نفرات 

اضافی و تماشـــاگر در سالن برگزاری مســـابقات ممنوع است و رعایت 

دقیق کلیه پروتکل های بهداشتی اعلام شده حین تمرینات و مسابقات 

الزامی خواهد بود. 

دیگر مورد مهم در مسابقات که توسط فدراسیون جهانی تنیس روی میز 

اعلام شده، عدم برگزاری رقابت های دونفره است که با توجه به اینکه در 

هر مســـابقه دو بازی دونفره وجـــود دارد، باید قبل انجام مرحله پلی آف 

لیگ برتر درخصوص آن تصمیم گیری شود. 

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آرش محمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

دیبالادرگفتوگوباسیانان:

مقابل نژادپرستی در فوتبال سکوت نمی کنیم

ستاره۲۶سالهآرژانتینیومهره

کلیدیتیـــمفوتبالیوونتوس

ایتالیـــادرمصاحبـــهبـــایک

خبرگزاریآمریکاییاعامکرد

کهرفتارهاینژادپرستانهدرفوتبالاروپاکمنیستوبهعنوانیک

بازیکنمقابلنژادپرستیدیگرسکوتنمیکند.متنگفتوگوی

سیانانبادیبالارابخوانید.

ازیوونتوسآغازکنیم،جاییکهبهنظرمیرسدکمینگرانماندن

توهستند!

بله، همین طور است. این رفتار صحیح نیست وقتی همه چیز خوب بود، 

آنها به یاد من نبودند و حتی خواستند من را به پاری سن ژرمن بفروشند، 

یک بار هم به من گفتند به پیشـــنهاد منچستریونایتد یا تاتنهام فکرکنم؛ 

این عادلانه نبود و واقعا ماه های بســـیار بدی را سپری کردم. بعدها که 

اوضاع بهتر شد، آنها نگران رفتن من شدند، این رفتار حرفه ای نبود. 

آیاقراراستقراردادخودراتمدیدکنی؟

اکنون چیزی مشخص نیست، یک سال و نیم از قرارداد من باقی مانده 

و من می دانم که باشـــگاه به خاطر کرونا دچار مشکلات زیاد مالی شده 

اســـت. من در شرایط خوبی به سر می برم و حس خوبی دارم. با اتمسفر 

باشگاه مشکلی ندارم، همین طور با رئیس و کادر باشگاه از وقتی که مربی 

عوض شد همه چیز در تیم به خوبی پیش می رود. اکنون باید بگویم این 

بستگی به یوونتوس دارد و آنها باید تصمیم بگیرند. 

درموردبارسلوناچهفکریمیکنی؟

حقیقت این اســـت که یک باشگاه عالی در کلاس جهانی است و وقتی 

مسی را دارد، کمتر مهاجمی به درخشش در آن تیم فکر می کند. به هرحال 

اگر روزی پیشنهاد رسمی به من برسد حتما به آن توجه خواهم کرد. من 

در یوونتوس احساس آرامش دارم. 

درموردمسالهشومنژادپرســـتیباتوجهبهماجرایجورجفلوید

چهنظریداری؟

شرم آور است و البته این اولین  یا آخرین بار نبوده، در فوتبال هم 

از ایـــن اتفاقات زیاد رخ می دهد؛ ماجرای کین در کالیاری یا 

اتفاق هایی که برای بالوتلی رخ داد. نمی شود این وضعیت 

را تحمل کرد. به عنوان یک بازیکن باید بگویم که مقابل 

نژادپرستی دیگر سکوت نخواهم کرد. 

بیماریکرونادرچهمرحلهایاست؟

بیشـــتر از زمانی که انتظار داشتم به ویروس 

کرونا مبتلا بودم، اما اکنون احســـاس خیلی 

بهتری دارم. صددرصد آماده نیســـتم، اما کاملا 

خوب هستم. خیلی پیشرفت کرده ام. به تمرینات 

بازگشـــته ایم و فوتبال درحال بازگشت است. 

به زودی کاری را که دوســـت داریم، 

انجام داده و از آن لذت خواهیم برد. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم


